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                                                                                                       V Praze dne 22. 11. 2016 

                                                                          Č.j.: příloha k 80471/ENV/16; 3553/500/16 

 

ZÁPIS 
z veřejného projednání posudku a současně dokumentace podle ustanovení § 17 zákona 

č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí a o změně některých souvisejících 

zákonů (zákon o posuzování vlivů na životní prostředí), ve znění pozdějších předpisů  

a § 4 vyhl. č. 457/2001 Sb. záměru 

„Optimalizace provozu zařízení na odstraňování odpadů společnosti AVE 

Kralupy s.r.o.“ 

konaného dne 11. 10. 2016 

ve Velké zasedací místnosti Městského úřadu Kralupy nad Vltavou, Palackého nám. 1, Kralupy 

nad Vltavou od 15:00 hodin. 

 

 

I.  ZÁKLADNÍ ÚDAJE 

1. Průběh posuzování před veřejným projednáním  

Dosavadní průběh procesu je patrný z následujícího přehledu: 

 14. 4. 2016   - MŽP obdrželo dokumentaci zpracovanou RNDr. Věrou Tížkovou 

 18. 4. 2016   - proces EIA převeden z MŽP OPVIP na MŽP OVSS I 

 26. 4. 2016   - dokumentace rozeslána dotčeným územním samosprávným celkům a 

dotčeným správním úřadům ke zveřejnění a vyjádření  

 15. 6. 2016   -  pověření Ing. Josefa Tomáška, CSc. ke zpracování posudku k dokumentaci 

 22. 8. 2016   - příslušný úřad obdržel zpracovaný posudek 

 29. 8. 2016   - posudek byl rozeslán dotčeným územním samosprávným celkům a dotčeným 

správním úřadům ke zveřejnění a k vyjádření 

 29. 9. 2016   -  rozeslána pozvánka na veřejné projednání posudku a současně dokumentace 

dotčeným územním samosprávným celkům a dotčeným správním úřadům 

 11. 10. 2016 -  veřejné projednání posudku a současně dokumentace 

 

2. Místo a čas veřejného projednání 

 Veřejné projednání posudku a současně dokumentace ve smyslu § 17 zákona                  

č. 100/2001 Sb., v platném znění, se uskutečnilo dne 11. 10. 2016 od 15:00 do 16:30 hodin                       
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ve Velké zasedací místnosti Městského úřadu Kralupy nad Vltavou, Palackého nám. 1, Kralupy 

nad Vltavou. 

 

 3. Řízení veřejného projednání 

 Veřejné projednání řídila jako pověřená osoba (dle § 4 odst. 2 vyhl. MŽP č. 457/2001 Sb.) 

Mgr. Kateřina Krížová, pracovnice OVSS I MŽP.  

 

4. Předmět veřejného projednání 

 Předmětem veřejného projednání byla dokumentace, posudek a vyjádření dotčených 

správních úřadů, dotčených územních samosprávných celků k hodnocení vlivů záměru 

„Optimalizace provozu zařízení na odstraňování odpadů společnosti AVE Kralupy s.r.o.“ na 

životní prostředí, která MŽP obdrželo dle § 8 a § 9 citovaného zákona. 

 

5. Účastníci veřejného projednání 

Na veřejném projednání zastupovali jednotlivé strany: 

- oznamovatel, tj. AVE Kralupy s.r.o.             Ing. Aleš Hampl, prokurista AVE CZ  

   Ing. Radek Doležal 

   Ing. Rostislav Findejs 

- zpracovatel dokumentace                               RNDr. Věra Tížková 

 RNDr. Alexandr Skácel 

 Ing. Vladimír Lollek 

- zpracovatel posudku Ing. Josef Tomášek, CSc. 

- Město Kralupy nad Vltavou Petr Holeček, starosta 

  Libor Lesák, místostarosta 

  Ing. Marek Czechmann, místostarosta 

  MUDr. Jana Homolová, zastupitelka 

- Město Veltrusy Mgr. Filip Volák, starosta 

- Městský úřad Kralupy nad Vltavou,  Mgr. Jan Kobera, vedoucí odboru 

  odbor životního prostředí 

- Krajská hygienická stanice Stč. kraje Mgr. Olga Radová 

   se sídlem v Praze, ÚP v Mělníku 

- Veřejnost Viktor Votruba, MAFRA 

 Zbyněk Krátký, TV Kralupy 

 Jana Krátká, ekologické centrum 

 Pracovníci společnosti AVE Kralupy (6) 

 Luboš Homola 

  

Celkem bylo na veřejném projednání přítomno 24 osob.  

 

6. Program veřejného projednání 

1. Úvod       

2. Vystoupení zástupců jednotlivých stran          

3. Diskuse 
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4.  Závěr 

 

II. PRŮBĚH VEŘEJNÉHO PROJEDNÁNÍ 

 Veřejné projednání zahájila Mgr. Kateřina Krížová (MŽP OVSS I). V úvodu seznámila 

přítomné s programem veřejného projednání, představila zástupce jednotlivých stran, přiblížila 

cíl a smysl procesu EIA a provedla časovou rekapitulaci jednotlivých kroků procesu posuzování 

vlivů na životní prostředí projednávaného záměru.  

 V druhé části veřejného projednání vystoupili, v souladu s programem veřejného 

projednání, zástupci jednotlivých stran.  

 

 Ing. Aleš Hampl jako zástupce oznamovatele  

Úvodem vysvětlil, co je záměrem společnosti a co oznamovatele k předložení záměru vedlo. 

V rámci veřejného projednání by rád diskutoval o postoji měst Kralupy nad Vltavou a Veltrusy 

k záměru, neboť pouze z jejich strany vzešla nesouhlasná vyjádření k posuzovanému záměru. 

Jeho kolega z dceřiné společnosti AVE Kralupy s.r.o. dodal, že společnost potřebuje zvýšit 

přísun odpadů, neboť se v současnosti snížila energetická výhřevnost odpadů z 22 MJ na  

10-12 MJ na tunu. Stávající provoz je tak nyní energeticky neúnosný. Z důvodu menší 

výhřevnosti tak potřebují dostat více odpadů do spalovny, tím bude zajištěn kontinuální provoz 

bez vynucených přestávek s vyšší energetickou výhřevností, což ve výsledku vede i úspoře 

těžkých topných paliv.  

   

Poté vystoupila zpracovatelka dokumentace RNDr. Věra Tížková, která ve svém vystoupení 

shrnula zpracovanou dokumentaci – tato se skládá ze tří částí, první obsahuje popis technologie, 

vstupů a výstupů, ve druhé části jsou popsány jednotlivé složky životního prostředí, třetí část je 

průnikem předchozích částí, charakterizuje vlivy technologie na dané území. K dokumentaci byl 

zpracovány podpůrné studie – rozptylová a hluková studie a studie hodnocení vlivů na veřejné 

zdraví. Závěrem uvedla, že byť záměr působí jako velká změna (navýšení kapacity o 50 %), díky 

technologii čištění a způsobu nakládání s odpadem a spalinami jsou výstupy minimální, rozdíl 

tedy nebude v žádném případě znamenat navýšení emisí o 50 %. Realizací záměru nedojde 

k významné změně oproti současnému stavu. Dalším krokem po procesu EIA bude vydání 

změny integrovaného povolení, bez které nelze kapacitu spalovny navyšovat.    

 

 Zpracovatel posudku Ing. Josef Tomášek, CSc. ve svém vystoupení uvedl, že posuzovaná 

dokumentace je dobře zpracovaná, drobné připomínky pak spíš plynou z osobního postoje, 

nejsou to však zásadní výhrady k záměru. Zrekapituloval došlá vyjádření jak k dokumentaci, tak 

k posudku a vzhledem k nejčastěji uváděným námitkám v těchto vyjádřeních směřoval další část 

svého vystoupení ke zpracovávání nadbilančních kalů z Lagun OSTRAMO (dále již jen „LO“). 

K dané problematice uvedl, že v rámci proběhlého zjišťovacího řízení se k záměru 

„NÁPRAVNÁ OPATŘENÍ – LAGUNY OSTRAMO, nadbilanční kaly, 1. realizační etapa“ 

vyjádřilo jak město Kralupy nad Vltavou, tak město Veltrusy s požadavkem na vyhodnocení 

likvidace kalů v místě, kde budou tyto kaly likvidovány. K požadovanému je však nutno uvést, 

že zneškodňování kalů je navazující činností, která může být samostatně posouzena v rámci 

procesu EIA. Vybrané koncové zařízení musí splňovat zákonné environmentální požadavky 

(např. integrované povolení), splnění těchto požadavků je však věcí provozovatele vybraného 

zařízení, nikoli oznamovatele předmětného záměru, neboť oznamovatel záměru nemusí 

specifikovat koncové zařízení, protože toto musí splňovat zákonné požadavky na tuto likvidaci. 

V současné době je již k uváděnému záměru LO zpracována dokumentace, kde koncovky nejsou 

řešeny. Nadto upozornil na skutečnost, že odpady vzniklé z LO, má AVE Kralupy s.r.o. již nyní 

zařazeny ve svém integrovaném povolení s povolením je likvidovat, pokud by tak společnost 
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AVE Kralupy splnila ostatní předávací podmínky, teoreticky by mohla pálit tyto odpady ze 

sanací LO již dnes. Již pouze v obecné rovině pak dodal, že odpady ze starých ekologických 

zátěží bohužel existují, možnosti jejich likvidace jsou však značně omezeny (v současné době 

kapacitou spaloven odpovídají pouze spalovny v Ostravě, Valašském Meziříčí, Trmicích a až 

poté v Kralupech). 

V závěru připomenul vyjádření Města Kralupy nad Vltavou a uvedl, že z hlediska složkových 

zákonů nemá město námitky, pouze brání zájmy svých občanů. Proces EIA však posuzuje 

významnost vlivů na ŽP. Je známo, že kvalita ovzduší není v současnosti příznivá, především 

s ohledem na roční průměry benzo(a)pyrenu a krátkodobé koncentrace částic PM10. Záměr se 

však na dané situaci nebude významně podílet. Z hlediska dopravy uvedl, že navýšení související 

dopravy bude minimální. S ohledem na skutečnost, že stávající frekvence dopravy je vysoká, 

bude se toto navýšení pohybovat v oblasti běžné fluktuace.  

K připomínkám města Veltrusy uvedl, že druhy spalovaných odpadů musí splňovat zákonné 

limity dané vyhláškou č. 415/2015 Sb., které jsou v souladu s limity Evropské unie, a neustále se 

zpřísňují. V současné době je tak spalovna z hlediska emisních limitů posuzována přísněji než 

běžná kotelna. Vydané integrované povolení pro spalovnu obsahuje zpřesněné podmínky 

ochrany ovzduší, spalování odpadů je však komerční záležitost, a pokud budou přijaté odpady 

splňovat přejímací podmínky dané spalovny, hodnocení vlivu jejich spalování bude odpovídat 

zpracovaným studiím v rámci dokumentace. Na základě tohoto nelze odhadnout, odkud a jaké 

odpady budou do spalovny přivezeny, neboť jak již bylo uvedeno, zpracování nebezpečných 

odpadů je výsledkem výběrového řízení.  

K posuzovanému záměru navrhuje vydat souhlasné závazné stanovisko s podmínkami, které 

uvedl v posudku, zdůraznil však, že jeho návrh není návrhem MŽP, příslušnému úřadu slouží 

pouze jako podklad. 

 

Následně bylo slovo předáno místostarostovi města Kralupy nad Vltavou, Liboru Lesákovi. Ten 

uvedl, že v okolí Kralup je posuzováno mnoho záměrů, které deklarují, že jejich vliv na okolí je 

minimální. Pokud by se však i tyto malé vlivy z každého záměru sečetly dohromady, výsledek by 

byl odlišný. Takto to však v žádném z podaných oznámení či dokumentaci řešeno není, stále se 

tak navyšuje doprava v okolí a koncentrace částic PM10. Na námitkách uvedených ve vyjádření 

k dokumentaci trvá a uvádí, že další záměry jsou již nad limit dotčeného území.  

 

Ing. Tomášek na uvedené reagoval tím, že do návrhu závazného stanoviska dal opatření ve formě 

ozelenění areálu nebo předem určených ploch, které účinně snižuje zátěž částicemi PM10. Ke 

stavu dopravy ve městě uvedl, že zná situaci a ví, že je připravován obchvat města Kralupy 

(který je již zanesen v územním plánu města), nicméně neví, v jaké fázi realizace se obchvat 

nachází.   

 

Místostarosta Libor Lesák uvedl, že obchvat města bude realizován v horizontu 7-8 let, možná i 

10 let, nicméně předmětné zařízení bude již v provozu a to bez ohledu na stavbu obchvatu. 

K možnosti spalovat nadbilanční kaly z LO uvedl, že chápe, že je třeba tyto odpady likvidovat, 

nechápe však, proč tyto odpady musí být převáženy téměř přes celou republiku. Konstatoval 

však, že ví, že toto je problém spíše státu a ne společnosti AVE. O procesu EIA na problematiku 

LO ví, nicméně v dokumentaci k uvedenému záměru nejsou uvedeny koncovky. Dle jeho názoru 

by likvidace odpadů z LO neměla být řešena v rámci Středočeského kraje, zvlášť pokud je 

v okolí LO spalovna s odpovídající kapacitou (jak uvedl Ing. Tomášek). 

Ing. Tomášek uvedl, že neví, jaké plány má společnost AVE, nicméně odpady se samozřejmě po 

celé republice rozváží, jak již však uvedl dříve, je jejich zpracovávání výsledkem výběrového 

řízení.  
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Místostarosta L.L. opět uvedl, že pokud by se sečetly vlivy všech menších záměrů, zatížení 

území by vzrostlo, nicméně toto není v dokumentaci (v této ani v jiných) řešeno. Chápe, že 

posudkář se s danou problematikou vypořádal dle zákona, nicméně jako město s tím nesouhlasí.  

 

Zastupitelka města Kralupy n/Vl. se následně vyjádřila k probíhajícímu monitoringu spalin, kdy 

tento údajně probíhá vždy za nejlepších podmínek, přičemž nejhorší spalování dle ní probíhá 

v noci (aby nebyl patrný nepřirozeně zbarvený dým). Výsledky jsou tak dle jejího vyjádření 

zkresleny.  

 

K problematice zpracování rozptylové studie se následně vyjádřil Ing. Vladimír Lollek. Ten 

uvedl, že zhodnocení vlivu záměru na ovzduší v dané lokalitě by bylo ideální posuzovat 

způsobem, který uvedl p. místostarosta, nicméně v praxi je tento způsob nereálný (s ohledem na 

množství zdrojů). Proto se to provádí tak, že stávající stav ovzduší je přebírán z tabulek 

(monitoring provádí ČHMÚ) a tento je považován za tzv. pozadí, k tomuto pozadí se pak přičítají 

vlivy předmětného záměru. Tento způsob je standardně využíván pro zpracovávání rozptylových 

studií, jiný způsob je v praxi nerealizovatelný.  

K navýšení dopravy uvedl, že toto je dáno kapacitou spalovny, přičemž není rozhodující, co je 

spalováno. V každém případě bude doprava navýšena o 2-3 auta a není rozhodující, co se na 

spalovnu doveze, neboť skladování odpadů v areálu spalovny není umožněno. Doprava bude 

navíc vedena mimo město.  

 

Zastupitelka Kralup n/Vl. vznesla dotaz, kdo zpracovanou rozptylovou studii zaplatil.  

 

Ing. Vladimír Lollek odpověděl, že je autorizovaná osoba a tudíž je jedno, kdo provedenou studii 

hradí.  

 

Místostarosta L.L. uvedl, že ví, že se rozptylové studie takto zpracovávají, nicméně takto 

zpracovaná RS dle jeho vyjádření není zcela vypovídající. Taktéž uvedl, že město má novou 

měřící stanici, z monitoringu je tak v současné době patrné, že na území města padají spaliny i ze 

vzdálenějších lokalit než je spalovna AVE Kralupy. Vliv spaloven tedy není pouze lokální.  

 

Na dotaz zastupitelky města reagoval také Ing. Tomášek. Uvedl, že on není placen 

oznamovatelem a ani netuší, jaké odpady chce na spalovně oznamovatel zpracovávat, kaly z LO 

v úvodu dával pouze za příklad, neboť se tyto objevily ve vyjádření dotčených územních 

samosprávných celků. Zdůraznil, že pokud se na spalovnu dovezou jakékoliv odpady, vždy musí 

plnit příslušné limity. K monitoringu uvedl, že běží neustále, je archivovaný, kontrolovatelný a 

nelze tak (i z hlediska nočního provozu) nic kamuflovat.  

 

Po této diskuzi se slova ujal zástupce oznamovatele Ing. Aleš Hampl. Uvedl, že navýšení 

kapacity záměru je o 5 tisíc tun odpadu/rok, odpadů z LO je něco málo před 100 tisíc tun. 

Společnost AVE má uzavřenu smlouvu s ČR, ve které se zavazuje, že odpady z LO budou 

odstraněny do pěti let od podpisu smlouvy. V tuto chvíli teprve začíná běžet proces EIA, který 

trvá cca 1 rok. Společnost pak na místě předpokládá práce trvající cca 5 měsíců. Ze lhůty 5 let 

tak reálně zbývá cca 3,5 roku. Uvedené množství odpadů (100 000 tun) není možné při uvedené 

kapacitě spalovny Kralupy spálit. Za uvedenou dobu by bylo možné odstranit max. 15 tisíc tun 

odpadů z LO. Následně uvedl, že pokud bude umožněno v rámci procesu EIA k záměru LO 

predikovat v procesu likvidace jiné koncovky než Kralupy (tj. bližší) a bude to ekonomické, 

odpady z LO budou spáleny jinde (AVE spalovnu Kralupy a spalovnu Čáslav v procesu 

predikovala, protože tyto spalovny vlastní). Záměr k navýšení kapacity spalovny AVE Kralupy 

byl koncipován jako dlouhodobý. Následně uvedl, že spalovna je tzv. kontrolovatelná, neboť ji 
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lze odstavit z provozu, z pohledu AVE tak jde o lepší formu zpracování odpadů než např. jejich 

ukládání. Upozornil také na skutečnost, že spalovny mají emisní limity nastaveny podobně jako 

plynové kotle. Navíc však mají instalovány i dioxinové filtry. Souhlasí s tím, že spalovnu 

Kralupy predikovali jako jednu z koncovek, pokud však MŽP (které vede příslušný proces EIA 

k LO) umožní a společnost AVE se domluví i s jinými objekty, odpady z LO v Kralupech 

neskončí.  

 

Starosta města Veltrusy Ing. Filip Volák upozornil na skutečnost, že odpovědi oznamovatele jsou 

vyhýbavé a není jasně a jednoznačně řečeno, že Kralupy jsou pro spalování kalů z LO 

neekonomické, nevýhodné a nebudou tady tedy vůbec spalovány. Zároveň se přidává k názoru 

města Kralupy, které tvrdí, že není hodnocen synergický efekt všech záměrů dohromady.  

 

Na danou problematiku reagovala zástupkyně Krajské hyg. stanice Stř. kraje se sídlem v Praze, 

Mgr. Olga Radová. Uvedla, že není pravda, že se v areálu neřeší synergické vlivy, protože např. 

z hlediska hluku se toto řeší a funguje to. Existuje i tzv. Plán snižování hlukové zátěže a zátěž se 

dle KHS opravdu snižuje.  

 

Místostarosta L.L. uvedl, že k záměru vystupuje odmítavě kvůli občanům, neboť těm se daná 

situace také nelíbí. Se stávajícím stavem spalovny Kralupy nemají až takový problém, žijí s ní již 

dlouho, nicméně navýšení její kapacity samozřejmě nechtějí.  

 

Ing. Aleš Hampl k záměru uvedl, že koncovka pro odpady z LO je teoreticky možná i např. 

v cementárnách, ty však spaliny naředí ve velkém objemu a zároveň nemají možnost měřit 

dioxiny. Navrhované zařízení je tak sofistikovanější. K uvolněné kapacitě 4 tisíc tun spalovaných 

odpadů z autoklávu, kterou zmínil místostarosta Kralup, uvádí, že uvolněná kapacita z autoklávu 

není kompatibilní s předkládaným záměrem, neboť autoklávu se týkají pouze zdravotnické 

odpady.  

 

Místostarosta L.L. uvedl, že jde o kapacitu. To, co nebude spalovat autokláv, uvolní kapacitu pro 

kaly z LO.  

 

Starosta města Veltrusy požaduje jasnou deklaraci (v projektu LO), že v Kralupech nebudou 

spalovány kaly z LO. 

 

Ing. Tomášek uvedl, že dle statistik zpracovala spalovna Kralupy v minulých letech 10 000 tun 

odpadu/rok (informace dle ČHMÚ). Je tedy evidentní, že není schopna přijímat další odpady, 

záměr tedy zjevně není vyvolán existencí kalů z LO a nutností jejich likvidace. Pokud bude 

změnou integrovaného povolení navýšena kapacita spalovny Kralupy na 15 tisíc tun/rok, 

neznamená to, že tato bude i naplněna (naplnění kapacity je otázkou smluvních vztahů). 

 

Zástupce MěÚ Kralupy, odboru životního prostředí, Mgr. Jan Kobera uvedl, že  záměr 

neodporuje složkovým zákonům a k záměru tak nemá námitky. Při zpracovávání stanoviska 

Města Kralupy k záměru však spolupracovali s vedením města.  

 

Zástupkyně KHS, Mgr. Olga Radová uvedla, že k posudku již vyjádření nezasílali, neboť neměli 

připomínek. Z jejich pohledu dojde pouze k navýšení provozní doby, z hlediska hluku dochází 

k nárůstu pouze v denní době. Fond pracovní doby naroste z 5 na 7,5 h. Uváděné navýšení 

dopravy o 2-3 auta se vzhledem ke stávající situaci nijak neprojeví. Vše je tak v souladu 

s platnou legislativou. Je obecně známý fakt, že celý areál hluk překračuje, nicméně jednotlivé 
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společnosti hluk nepřekračují, proto se konají jednání všech společností dohromady k Plánu 

snižování hlukové zátěže. 

 

Jelikož již nikdo ze zúčastněných žádné připomínky ani dotazy nevznesl, Ing. Hampl přistoupil 

k závěrečnému prohlášení. V závěru celého jednání tedy deklaroval, že pokud MŽP v současném 

procesu EIA umožní změnu všech koncovek (a oni tuto změnu podají) tak, aby z procesu 

vypadlo zařízení Kralupy nad Vltavou, a bude to takto akceptováno v rámci procesu EIA, 

V Kralupech neskončí odpady z LO.  

 

K tomuto Ing. Tomášek dodal, že v současném procesu EIA na LO není koncovka řešena, toto 

prohlášení společnosti AVE Kralupy se tak bude týkat spíše odboru ekologických škod (jak se to 

s nimi dohodne), než odboru EIA. Každopádně se to však netýká tohoto jednání. 

 

Ing. Hampl souhlasil, že se deklarace netýká tohoto jednání, nicméně uvedl, že to byla reakce na 

proběhlé veřejné projednání a na vznesené připomínky.                         

 

Vzhledem k tomu, že již nikdo z přítomných účastníků jednání nevznesl další dotaz nebo 

připomínku, diskuse dále nepokračovala. 

 

Na závěr veřejného projednání Mgr. Krížová seznámila přítomné s dalšími kroky procesu 

posuzování vlivů na životní prostředí, které budou následovat bezprostředně po skončení 

veřejného projednání dle zákona č. 100/2001 Sb., ve znění pozdějších předpisů, a veřejné 

projednání ukončila.  

 

III. ZÁVĚR 

Vlivy záměru „Optimalizace provozu zařízení na odstraňování odpadů společnosti AVE 

Kralupy s.r.o.“ byly projednány ze všech podstatných hledisek.  

Vlastní podmínky budou koncipovány v závazném stanovisku MŽP k posouzení vlivů 

provedení záměru „Optimalizace provozu zařízení na odstraňování odpadů společnosti AVE 

Kralupy s.r.o.“ na životní prostředí, které bude vydáno na základě dokumentace, posudku, 

veřejného projednání a vyjádření k nim uplatněných ve smyslu § 9a zákona č. 100/2001 Sb., ve 

znění pozdějších předpisů. 

Jako pověřená osoba konstatuji, že byla naplněna všechna zákonná ustanovení pro veřejné 

projednání posudku a současně dokumentace k záměru „Optimalizace provozu zařízení na 

odstraňování odpadů společnosti AVE Kralupy s.r.o.“ podle zákona č. 100/2001 Sb., 

o posuzování vlivů na životní prostředí a o změně některých souvisejících zákonů (zákon 

o posuzování vlivů na životní prostředí), ve znění pozdějších předpisů a § 4 vyhl. č. 457/2001 

Sb., o odborné způsobilosti a o úpravě některých dalších otázek souvisejících s posuzováním 

vlivů na životní prostředí. 

 

 

Mgr. Kateřina Krížová 

pověřená řízením veřejného projednání 

MŽP, odbor výkonu státní správy I 
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Rozdělovník  
 

Dotčené územní samosprávné celky: 

 

Středočeský kraj  

hejtman 

Zborovská 11 

150 21 Praha 5 

 

Město Kralupy nad Vltavou  

starosta 

Palackého nám. 1 

278 01 Kralupy nad Vltavou 

 

Město Veltrusy  

starosta 

Palackého 9 

277 46 Veltrusy 

 

Dotčené správní úřady: 

 

Krajský úřad Středočeského kraje  

Odbor životního prostředí a zemědělství 

Zborovská 11 

150 21 Praha 5 

 

Městský úřad Kralupy nad Vltavou  

Odbor životního prostředí 

Palackého nám. 1 

278 01 Kralupy nad Vltavou 

 

Krajská hygienická stanice Středočeského kraje 

se sídlem v Praze  

územní pracoviště v Mělníku 

Pražská 391 

276 01 Mělník 

 

Česká inspekce životního prostředí  

Oblastní inspektorát Praha 

Wolkerova 40 

160 00 Praha 6 

 

Odbory MŽP  

odbor ochrany ovzduší               

odbor posuzování vlivů na ŽP a IP – oddělení IPPC a IRZ 

odbor odpadů 
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odbor posuzování vlivů na ŽP a IP 

 

Oznamovatel:       

AVE Kralupy s.r.o.              

O. Wichterleho 810              

278 01 Kralupy nad Vltavou  

    

Zpracovatel oznámení:  

RNDr. Věra Tížková (autorizovaná osoba) 

Trocnovská 794/9 

702 00 Ostrava 

 

Zpracovatel posudku: 

Ing. Josef Tomášek, CSc. 

Středisko odpadů Mníšek s.r.o. 

Pražská 900 

252 10 Mníšek pod Brdy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


